

# SEASONAL JOB OPPORTUNITIES

## WHO WE ARE

Torngat Metals is a company dedicated to developing the Strange Lake rare earth project in Nunavik (Quebec), located 320 km south-east of Kuujuaq.

Our mission is to build a positive legacy with multi-generational benefits while mining and producing dysprosium and other rare earth oxides safely and inclusively.

We have an unwavering commitment to sustainable practices, collaboration with local communities and innovation.

## WHY CHOOSE US

- Experience is not required but considered an asset.
- Training will be provided for all jobs.
- Transport to/from the camp, lodging, and food will be provided by Torngat Metals.
- Full-time & part-time seasonal work, between June and August 2025.
- Salary starting at 33\$/hour depending on qualifications and experience.

## REQUIREMENTS

- Good organizational and interpersonal skills
- Interest in learning about geology and environment
- Reliable & punctual
- Team player

## ENVIRONMENTAL SURVEY ASSISTANT

Work will include assisting technicians during field surveying at the proposed mine site and proposed road. The goal is to assess and reduce the environmental impact of our operations.



## GENERAL CAMP LABOUR

General camp labourers will assist in the setup and maintenance of the camp for the summer season. Work will include equipment handling, loading and unloading materials, and assisting with general construction activities.



## GEOTECHNICAL SUPPORT

Work will include orienting and photographing drill core and data handling of geophysical, geotechnical, and geological information.



## WILDLIFE MONITOR

A wildlife monitor will observe, and record, daily wildlife activities in the camp and drilling area and advise personnel of nearby wildlife.



**SEND YOUR RESUME**  
BEFORE MAY 15, 2025

[applications@torngatmetals.com](mailto:applications@torngatmetals.com)

[www.torngatmetals.com](http://www.torngatmetals.com)

# EMPLOIS SAISONNIERS

## QUI NOUS SOMMES

Métaux Torngat est une compagnie dédiée au développement du projet de terres rares Strange Lake, au Nunavik, situé à 320 km au sud-est de Kuujuaq.

Notre mission est de léguer un héritage positif avec des avantages multigénérationnels en extrayant et produisant du dysprosium et d'autres oxydes de terres rares de manière sûre, inclusive et verte.

Nous nous démarquons par notre engagement indéfectible envers les pratiques durables, la collaboration avec les communautés locales et l'innovation.

## POURQUOI NOUS CHOISIR

- Expérience préalable non requise, mais considérée comme un atout.
- Formation et encadrement offerts pour tous les postes.
- Transport pour accéder au camp, nourriture et hébergement fournis par Métaux Torngat.
- Travail saisonnier à temps plein et temps partiel, de juin à août 2025.
- Salaire à partir de 33 \$/heure, selon les qualifications et l'expérience.

## EXIGENCES

- Bonnes aptitudes organisationnelles et interpersonnelles.
- Intérêt pour la géologie et l'environnement.
- Fiabilité et ponctualité.
- Esprit d'équipe.

## ASSISTANT(E) EN ÉTUDES ENVIRONNEMENTALES

Le travail consiste à aider les techniciens dans l'étude du terrain sur le site minier proposé et sur la route proposée. L'objectif est d'évaluer et de réduire les répercussions environnementales de nos activités.



## MAIN-D'ŒUVRE GÉNÉRALE DE CAMP

La main-d'œuvre générale de camp contribuera à l'installation et à l'entretien du camp pour la saison estivale. Le travail consiste à manipuler l'équipement, à charger et décharger le matériel et à aider aux activités générales de construction.



## SOUTIEN GÉOTECHNIQUE

Le travail comprend l'orientation et la photographie des carottes de forage et le traitement des données géophysiques, géotechniques et géologiques.



## SUPERVISEUR(E) DE LA FAUNE

Un(e) superviseur(e) de la faune observera et enregistrera toutes les manifestations de la faune au camp et dans les zones de forage et avisera le personnel de la présence d'animaux.



**ENVOYER VOTRE CV**  
AVANT LE 15 MAI 2025

[applications@torngatmetals.com](mailto:applications@torngatmetals.com)

[www.metauxtorngat.com](http://www.metauxtorngat.com)